
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbare vergadering  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom; in het 
bijzonder mevr. Haverkamp als nieuwe burgemeester van Tubbergen. 

De voorzitter doet melding van de afwezigen. 

 

   

B Mededelingen  

  Mevr. Dinsbach: deelt mede dat de burgemeesters binnenkort ter voorbereiding op de 
visitatie van onze VR een vragenlijst ontvangen. 

Dhr. Wevers:  

- 1 febr. jl. is een campagne gestart om het aantal slachtoffers agv 
koolmonoxidevergiftiging te verminderen. In dit kader is een 
intentieovereenkomst met GEAS getekend. 

- Er spelen enkele onderzoeken binnen de brandweer: 

Een onderzoek door de inspectie naar variabele voertuigbezetting; 

Een onderzoek in april door het landelijk VB naar de beleving van 
brandweermensen mbt hun brandweervak. 

Dhr. Meuleman: nodigt een ieder uit voor het symposium “vliegen met drones in de 
stad” op 18 april a.s. (middag; locatie waarschijnlijk Saxion Enschede). Uitnodiging 
volgt nog. Evt. vragen graag voor die tijd aan hem doorgeven, zodat er op 
geanticipeerd kan worden. 

Mevr. Nauta: vertelt kort iets over de pilot risicocommunicatie bij BRZO bedrijven 
(Elementis). Er zijn infoavonden voor bewoners, folders en er is ook een filmpje 
gemaakt. Deze wordt aan de vergadering getoond.  

Dhr. Welten: geeft zijn complimenten voor het filmpje. Hij vraagt of er ook binnen een 
bredere straal gekeken kan worden. Delen van bijv. Hengelo en Borne kunnen ook met 
gevolgen te maken krijgen. Tav koolmonoxide vraagt hij of er gekeken kan worden hoe 
de feitelijke ontwikkelingen in Twente zijn. Er bestaan nu gecombineerde melders. 
Moet daar prominent over geadviseerd worden bijv.? 

Dhr. Wevers: geeft aan dat er helaas ook afgelopen januari weer koolmonoxide 
meldingen waren. Hij zal feitelijke informatie toesturen. De brandweer  is in gesprek 
met fabrikanten. Gecombineerde melders zijn denkbaar, maar nog duur. Hij verwacht 
dat de markt op eea zal inspelen. 

 

    

C Verslag 12 december 2016  

  Geen opmerkingen. Vastgesteld.  
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N.a.v.: 

- dhr. Kuks: hij had beloofd om deze vergadering eea toe te lichten; dat wordt ivm de 
volle agenda de volgende vergadering. Het Waterschap heeft een 
grensoverschrijdende oefening gedaan: Grenzeloze Regen. Hij is graag bereid het 
rapport hierover te delen. Hij nodigt een ieder uit om met de volgende oefening mee te 
doen. 

- dhr. Schouten: komt er nog een vervolg op de genoemde terug- en vooruitblik mbt het 
congres terrorisme? Mevr. Dinsbach geeft aan dat er inderdaad een vervolg op komt. 

- dhr. Visser: spreekt zijn dank uit voor de toegezonden memo van de brandweer mbt 
handhaving.  

    

D Ingekomen stukken  

  Geen opmerkingen.   

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Samenstelling DB VRT en DVO incl. portefeuilleverdeling 

De voorzitter geeft aan dat naar zijn mening het voorstel voor zichzelf spreekt. 
Bedoeling is dat er specifieke projecten/portefeuilles aan AB-leden worden toebedeeld. 
Wel onder auspiciën van het DB of een DB-lid. 

Dhr. Welten vindt het een mooi overzicht. Hij heeft het verzoek aan het DB om ook DB-
zaken in het AB kort te sluiten; dit om het gevoel te houden dat het DB de 
voorbereiding van het AB is. Een evaluatie is een goed idee. Hij ziet daarbij graag ook 
een evaluatie van het delegatiebesluit. 

De voorzitter geeft aan dit een goede gedachte te vinden.   

AB is akkoord met het voorstel. 

 

 2 Evaluatie en verdere vervolg VPT 

Dhr. Welten geeft een korte toelichting. Nav de bespreking in het DB is er een 
onderzoek gedaan naar een evt. afsluitend symposium. Hier blijkt geen behoefte voor 
te zijn. Wèl is een medewerker van de gemeente Enschede bereid de coördinatie van 
VPT binnen de gemeenten op zicht e nemen. Het project laat goede resultaten zien tot 
nu toe. Er zijn stappen vooruit gezet. De verantwoordelijkheid ligt nu verder bij de eigen 
organisatie. 

De voorzitter geeft aan dat er nu een papieren werkelijkheid is. Deze zal in de loop van 
de tijd verdampen. Is er nog iets van een jaarlijks verslag, zodat dit op de agenda blijft 
staan? 

Dhr. Welten geeft aan dat dit niet het geval is. Het project eindigt en dat was het. 

Dhr. Robben geeft aan dat de verantwoordelijkheid nu inderdaad bij de organisaties 
zelf ligt. Het project is goed verlopen. Zijn advies is over VPT in de eigen organisatie te 
rapporteren.  

De voorzitter vraagt hoe we nu hierover in gesprek blijven met elkaar. 

Dhr. Robben doet het voorstel één keer per jaar VPT hier te agenderen, en dat dan 
iedere gemeente een eigen rapportage geeft. 

Dhr. Sijbom geeft aan dat dit onderwerp ook in de lokale driehoek aan de orde komt. 
Als blijkt dat eea breder leeft, dan kan het ook elders behandeld worden. 

Mevr. Knol geeft aan dat bij de politie het project Weerbaarheid ihkv ondermijning 
speelt. VPT kan hierin meegenomen worden. 

Mevr. Kunst geeft aan dat ook vanuit het OM hier veel aandacht voor is. 

De voorzitter concludeert: naast een eigen verantwoordelijkheid, is er ook een 
gedeelde verantwoordelijkheid. Het DB zal nadenken over de wijze waarop we hier het 
beste één kleer per jaar aandacht aan kunnen besteden (bijv. rondje langs de velden, 
bepaalde ontwikkelingen). 
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Dhr. Welten geeft aan dit prima te vinden. Hij wil hier ook graag bij aanschuiven. 

 3 Uitgangspunten en toepassing afsprakenkader begroting 2018 

Dhr. Schelberg geeft als plv. van dhr. Hofland een kort terugblik op het overleg met de 
weth. fin. De toekomstige financiële risico’s (ong. 1,5 mln.) zijn daar aan de orde 
geweest. Er is daar ook een streep gezet door evt. toekomstige bezuinigingen. De 
wethouders is meer transparantie toegezegd in de P&C-documenten.  

Nu wordt concreet voorgesteld het rentevoordeel in te zetten voor de dekking van het 
btw-nadeel.  

De burgemeesters en weth. fin. hebben onlangs een toelichting ontvangen over cijfers 
CBS, waar bepaalde berichtgeving over was. Er zijn alternatieve feiten. Wij liggen qua 
gemeentelijke bijdrage per inwoner in de lijn met andere veiligheidsregio’s. Na de 
regionalisering zijn we ongeveer op dezelfde lijn blijven zitten.  

Mevr. Raven is het eens met de inzet van het rentevoordeel. Zij vraagt of dhr. 
Schelberg bedoelt dat gemeenten geen bezuinigingen voor de VRT zelf in hun eigen 
begroting opnemen? Voor de 1,5 mln. moet nog wel een oplossing gezocht worden: 
intern binnen de begroting van de VRT. 

De voorzitter geeft aan dat dit ook de insteek is. Er spelen ook nog lopende 
bezuinigingen. 

Dhr. Welten geeft aan graag duidelijkheid te willen. Hij is het eens met de inzet van het 
rentevoordeel. Geen nieuw beleid, geen bezuinigingen, maar dan ook: geen verhoging 
van de gemeentelijke bijdrage anders dan trendmatig. Hij vraagt of het risico of een 
deel van het risico van de 1,5 mln. ook al voor 2018 geldt? Er zijn alternatieve feiten tav 
de cijfers van het CBS. De reactie/memo was een mooie eerste reactie, maar hij ziet 
ook graag een nadere duiding. Deze analyse is door de VRT gedaan, maar is ook van 
belang van/door de gemeenten zelf. 

De voorzitter is het eens met het punt dat de VRT zelf de broek moet ophouden. Hij 
vraagt of dit expliciet genoeg ter besluitvorming voor ligt. Hij wil het als volgt vertalen: 
uitgangspunt is dat de gemeentelijke bijdrage niet meer dan trendmatig zal stijgen.  

Dhr. Wevers geeft aan dat de CBS cijfers in een bepaalde periode (2005 t/m 2007) een 
flinke stijging laten zien. Niet helder is waar die stijging vandaan komt. Dit blijft een 
vraag.  

Dhr. Welten geeft aan dat de cijfers laten zien dat de gemeenten ruim meer betalen 
dan het landelijk gemiddelde.  

De voorzitter vraagt of het goed zou zijn een verklaring van de cijfers op te nemen in de 
begroting. 

Dhr. Meuleman merkt op dat een toelichting op de cijfers in de memo voor de 
bestuurstweedaagse staat, welke aan de AB-leden is aangeboden. Een doorkijk in de 
begroting of een paragraaf in de begroting kan uiteraard altijd. 

Dhr. Kok heeft eenzelfde vraag. Hij is het eens met het punt dat er geen extra lasten bij 
de gemeenten komen te liggen. Dat hoort ook in dit besluit thuis. Maar hoe? 

Mevr. Raven doet het voorstel een plan van aanpak te maken hoe de komende 
financiële risico’s op te vangen.  

Dhr. Schouten maakt een opmerking over de vervanging van onroerende goederen. 
Het zou goed zijn hier de komende tijd eens goed naar te kijken (ook ihkv het 
structurele tekort). 

Mevr. Haverkamp is het eens met de uitspraak dat er geen extra financiële lasten voor 
de gemeenten mogen zijn. Haar advies: breng de doorkijk tijdig in beeld, net zoals de 
inzage in de financiële vergelijking.  

De voorzitter stelt voor het volgende beslispunt aan het voorstel toe te voegen: De 
begroting 2018 zal niet leiden tot een hogere gemeentelijke financiële bijdrage 
(behoudens indexering). 

Daarnaast zal een plan van aanpak worden opgesteld over de wijze waarop het 
dreigende geschatte tekort van 1,5 mln. wordt opgevangen. 

Voor het overige is het AB akkoord met het voorstel. 
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F Ter kennisgeving   

 1 Convenant Brandweer Twente (Tubbergen) – Feuerwehr Uelsen 

Geen opmerkingen.  

 

    

G R  Rondvraag  

  -   

    

H Sluiting  

   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 30 maart 2017. 

 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                        Dr. G.O. van Veldhuizen 

 

 


